
Varför valde du Dahlstiernska? 
Gymnasiet som jag gick på i Trollhättan 
lades ner, så det va naturligt att börja plugga 
vid hemkommunen. 

Vad var mest positivt med att gå på 
Dahlstiernska gymnasiet? 
Det va skönt att ha skolan nära.

Hej! Vad gör du nu för tiden?

Har du något särskilt minne från 
Dahlstiernska gymnasiet? 
Jag fick ett stort kontaktnät som har varit 
en viktig del i min karriär. 

Vad har du jobbat med sedan du slutade 
på gymnasiet? 
Jag har jobbat som CNC-operatör innan jag 
började på Enviro som Pyrolys-Operatör. 

Hur har du använt din kunskap från 
gymnasietiden? 
Absolut! Handledarna på praktikplatserna 
är jättekunniga inom sina områden och har 
delat med sig av sina kunskaper till mig. 

Vad har du för råd att de till de som ska 
välja gymnasieskola? 
Lyssna på dig själv och försök att hitta en 
egen studiemetod. Vi tjejer har en självklar 
plats inom industrin.

Namn 
My Follinger (23 år) 

Vilken utbildning gick du på Dahlstiernska? 
Industritekniska programmet, lärling 

När gick du ut? 
2018 

Vad gör du nu? 
Pyrolys-operatör på Scandinavian Enviro 
Systems I Åsensbruk


